
Per mail ontvangen d.d. 8 november 2021
Onderwerp: bezwaar tegen uitritten PostNL Steekterweg
Van Bert Boeters <bert.boeters@onderdehefbrug.nl>

Geachte College en Gemeenteraad van Alphen aan den Rijn,
 

Op deze wijze willen wij onze bezwaren tegen de aanvraag op de twee uitritten op de 
Steekterweg (geen Limeslus zoals staat vermeld) kenbaar maken. 
Tegen de twee uitritten op zichzelf hebben we geen bezwaar, alleen waarvoor ze gaan 
dienen vinden wij een grote inbreuk op onze leefomgeving. Nadat we zelf navraag hebben 
gedaan bij u blijkt dat deze twee uitritten nodig zijn voor een sorteercentrum van PostNL. Bij 
aanvullende navraag over het aantal vervoersbewegingen blijkt dat er gedurende dagdienst 
2000 mvb (motorvoertuigbewegingen) zijn te verwachten.
Deze 2000 mvb en de 2000 mvb van het andere te bouwen distributiecentrum zal grote 
gevolgen hebben voor de leefbaarheid in onze wijk. Het gevolg van dit aantal mvb’s zal zijn 
dat de stoplichten bij de Limeslus en N207 zwaar overbelast zullen worden. 4000 mvb 
gedurende een dag van 10u komt overeen met 4000:600= 6,5 mvb per minuut. Dit zal leiden 
tot een continue rij van voertuigen voor het stoplicht van alle kanten. 

Het verbaast ons tevens dat er al begonnen wordt met het grondwerk van dit centrum 
zonder dat er een aanvraag voor de bouw in de “Week in Beeld” heeft gestaan. Dit 
sorteercentrum gaat extra geluidsoverlast geven omdat achteruitrijdende vrachtauto’s een 
alarmering hebben. Omdat de meeste vrachtauto’s van dit sorteercentrum ’s nachts zullen 
aankomen geeft dit zondermeer een hinderlijke verstoring van de nachtrust. Bewezen is dat 
het signaal geluid ver draagt zeker gedurende de nacht. De bewoners worden dus belast 
door het geluid van de containerhaven, PostNL en het mega distributiecentrum. Dit is voor 
ons onacceptabel. Er dienen dus maatregelen te worden genomen tegen deze overlast.

Het aantal mvb nabij de stoplichten zal zeker de hoeveelheid fijnstof in de woonomgeving 
doen toenemen. De toelaatbare grenswaardes staan nu al zeer onder druk en zullen door 
alle activiteiten (waaronder ook de vervanging en verbreding Steekterbrug) waarschijnlijk 
worden overschreden. Wij u dan ook vragen hiernaar onderzoek te doen en deze uitstoot te 
gaan monitoren.
Hoe past het sorteercentrum van PostNL binnen de stikstof en CO2 productie? En dan niet 
alleen de bouw maar ook gedurende de werkzaamheden nadat de bouw gereed is, waarbij 
de voertuigen ook een uitstoot hebben.

Gezien de snelheid waarmee gereden wordt op de Steekterweg (nabij de spoorweg ) en 
waarop de uitritten gaan komen is de vraag of dit wel een veilige situatie geeft  of moeten 
ook hier stoplichten komen? Er zijn automobilisten en motorrijders die denken dat het een 
80km weg is en dit dan soms nog overschrijden. Het is een 50km weg maar als je dit rijdt kan 
je van je medeweggebruikers een opgestoken vinger krijgen.



Samenvattend hebben wij bezwaar tegen deze uitritten vanwege het doel waarvoor ze gaan 
dienen.
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